

101.6 x 41.275

6.35 mm overlap left

WARNING/ATTENTION

See the **SDS** for more info at/
 Voir la **FDS** pour plus d'info au:
wurth.ca or call/ou appelez: **1-800-263-5002**
 Imported by/Importé par:
Wurth Canada Limited/Limitée
 345 Hanlon Creek Blvd.
 Guelph, ON N1C 0A1

Art. 893.910122 083

PAPE | 09/2019 | 893.910122 | V.3.0 | WHMIS 2015

**PLASTIC WELDER****Adhesive component****SOUDEUR
À PLASTIQUE****Composant adhésif**

Net content/Contenu net:

19 mL (0.64 US fl oz)**BONDING | COLLER****(EN) PLASTIC WELDER**

Thoroughly clean parts being bonded. Apply a bead of the adhesive component to one of the parts being bonded and immediately join parts together. Hold parts together firmly for 20 sec. Mist both sides of the repair area with the activator component and allow it to flash off.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

(FR) SOUDEUR À PLASTIQUE

Bien nettoyer les pièces à coller. Appliquer un cordon du composant adhésif sur l'une des pièces à coller et assembler immédiatement les pièces ensemble. Tenir les pièces ensemble fermement pendant 20 secondes. Vaporiser le composant activateur sur sur les deux côtés de la zone de réparation et laisser les solvants à évaporer.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

**Not for retail sale/
Pas pour la vente au détail**

Made in USA/Fabriqué aux États-Unis